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5. Vapaa sana tapaamisista 

15 vastausta15Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous 
Uusi jäsen - en ole vielä osallistunut. Tänään 1.3 Itä-Savossa oli erittäin 

mielenkiintoisia tapaamisten aiheita. 

2 anonymous Melko vakioporukka niissä käy. 

3 anonymous Hyvin järjestetty, kiva ohjelma ja lupsakkaa aikaa ystävien kanssa 

4 anonymous 
Hyvä, että "nuoremmille eläkeläisillekin" kiinnostavia aiheita on, kuten teatterilaisten 

vierailu, Ville Vilen, toimittajan työ ym. Samanlaisia toivon jatkossakin. 

5 anonymous Tapahtumat näyttävät kiinnostavilta mutta muut harrastukset/ mökkeily riittävät. 

6 anonymous Hyvät luennoitsijat ko. aiheista 

7 anonymous Voisi olla enemmän musiikki-ja tietokilpailuja 

8 anonymous Molemmissa on ollut mielenkiintoisia ja ajankohtaisia esityksiä ja keskustelua. 

9 anonymous Hyvä mahdollisuus helposti ravata muita. 

10 anonymous Maanantaitapaamisiin en ole osallistunut 

11 anonymous Teemat eivät ole olleet kiinnostavia. 

12 anonymous Esitelmät aiheista ovat olleet mielenkiintoisia 

13 anonymous Tapaamiset hyviä. Erkonkulmassa tärkeitä aiheita ja aktiviteettejä kerottu 

14 anonymous Luentojen aiheet olleet mielenkiintoisia. Mukava tutustua uusiin ihmisiin. 

15 anonymous Mielenkiintoisia ja ajankohtaisia aiheita ollut tapaamisissa. Mukava ilmapiiri. 

 

  



16. 

Vapaa sana kerhoista 

8 vastausta8Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous 
Elokuvissa olen käynyt ilman jäsenyyttä. Käsityökerhosta etsin lisätietoja, mutta en vielä 

löytänyt . Lukuset myös kiinnostava. Kristallissa kävin aikoinaan teidän jumpassa. 

2 anonymous 

Kerhot ok. Ongelmana se, kun keskiviikko ip:llä on paljon muitakin 

harrastusmahdollisuuksia. Hyviä juttuja menee päällekkäin esim kesäyliopiston kanssa. 

On vaan tehtävä valinta,mihin menee. 

3 anonymous Jos olisin sinkku voisin osallistua noista melkein kaikkiin!! 

4 anonymous 

Voiko käsityökerhoon tulla ihan tumpelo, siis sellainen, joka ei ole vuosiin harrastanut 

mitään käsitöitä? Lukuset kiinnostaisi kovasti - kun eläköidyn muutaman vuoden päästä 

ja jos se edelleen toimii, ehdottomasti käyn! 

5 anonymous En ole osallistunut mihinkään 

6 anonymous 

Olen ollut vain elokuvissa joten muiden kohdalta ei kokemusta. Tarkoitus on kyllä 

osallistua mm. kaupunkikävelyyn. Toistaiseksi on terveys ollut vähän heikko joten 

odotellaan parempia aikoja. 

7 anonymous Hienoa kun on jokaiselle jotakin tai oikeasti useitakin aktiviteetteja! 

8 anonymous 

Elokuvakerho: voisiko valitusta elokuvasta saada tiedon heti kun se on valittu. Näin olisi 

helpompi suunnitella mitä elokuvia käy katsomassa. Usein on käynyt niin, että olen jo 

katsonut sen elokuvan, jonka senioritkin ovat valinneet kuukauden elokuvaksi. 

 

  



21. 

Kommentit ja toiveet omista matkoista 

10 vastausta10Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous Historialliset kohteet, luontokohteet, päivän mittaiset tapahtumat 

2 anonymous Olisi jo aika ulkomaan matkoille, muualle kuin Viroon tai Ruotsiin. 

3 anonymous Matkat on ollut monipuolisia 

4 anonymous 
Kulttuurimatkat kiinnostavat. Täyshoitomatka on välillä rentouttava ja mukava olla 

porukassa. Mukavaa, että matkat ovat taas alkaneet kiinnostaa ja niitä järjestetään. 

5 anonymous 

Terveydentila rajoittaa osallistumista. Teatterimatkat lähiseuduille onnistuisivat ja 

kiinnostaisivat. Uusi vierailu Muistiin niin, että olisi todella aikaa paneutua historiaan. 

Viimeksi oli kauhea ryysis ja kireä aikataulu. 

6 anonymous 

Tässä listassa ei mainittu, mutta Rauhalinna-risteily oli sään ja seuran puolesta mukava, 

mutta lounastarjoilu epäonnistui osittain ja oli myöhässä. Harmi, ettei päästy sisälle 

Rauhalinnaan. Mutta saihan tuosta sitten korvaavan risteilyn ilmaiseksi! 

7 anonymous 
Helppo lähteä ja porukassa on kivaa! Kulttuuriretkiä lähikaupunkeihin, yön yli saisi olla 

myös Tre, Hki, Lahti. Ulkomaillekin lähtisin, Viro, Ruotsi, Italia... 

8 anonymous Lähimaakuntiin näyttelyihin , konsertteihin ja teatteriin. Vain päivämatkoja ! 

9 anonymous Odotan ulkomaan matkoja 

10 anonymous Teatterimatkoista pidän,sellaisiin haluan osallistua 

 

24. 

Vapaa sana muista matkoista 

4 vastausta4Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous En jaksa enää osallistua ulkomaan matkoihin. 

2 anonymous En ollut mukaba 

3 anonymous Ovat kalliita. 

4 anonymous Senioriliiton järjestämät matkat kiinnostaa, hinnat kohtuuttomat 

 

  



27. 

Kommentit ja toiveet sosiaalisista tapahtumista 

10 vastausta10Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous 60-luvun musiikki-ilta tai vastaava (esim. bändi) 

2 anonymous Luoneva keino tutustua lähemmin tuntemattomiinkin jäsenkavereihin. 

3 anonymous 
Jatkossakin toivon näitä, viime vuonna vain en henkilökohtaisista syistä pystynyt 

osallistumaan. 

4 anonymous Tieto sos.tapahtumista ei ole tavoittanut minua, en ole ollut tietoinen. 

5 anonymous Rauhalinnasngan ei päästy sisälle 

6 anonymous Paikallisia tutustumisia ja tapahtumia voisi olla useamminkin, 

7 anonymous 
Rauhalinnan matka oli pettymys, koska ei päästy tutustumaan sisätiloihin. Siitä ei 

ilmoitettu etukäteen. 

8 anonymous Ei päästy Rauhanlinnaan, ruoka laivassa huono 

9 anonymous Kotikaupunki "koluttu", laajennettava kenttää Kuopion ym lähialueen kaupunkeihin 

10 anonymous Joku asiaa tunteva kertomaan Tekoälystä, samoin algoritmeistä 

 

30.Kommentit ja toiveet luontoliikunta- ja hyvinvointitapahtumista 

8 vastausta8Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous Miksi ei voi ruksata kuin yhden? Osallistunut useampaan. 

2 anonymous 

Uutena jäsenenä "hengästyneenä" huomaan hienoja, mielenkiintoisia lähikohteita. Odotan 

innolla jatkoa! Olisiko Sulkavan Vilkanharju yksi hyvä ulkoilukohde, samoin Huosio , 

unohtamatta hienoa Hytermää. 

3 anonymous Kiinnostaa! 

4 anonymous En pysty osallistumaan enää luontoliikuntatapahtumiin. 

5 anonymous Kohteet mielenkiintoisia ja hyvin järjestetty 

6 anonymous En ollut mukana 

7 anonymous Massilanmäen tapahtuman kaltaisia lisää, siis maaseutuelinkeinoihin tutustumista. 

8 anonymous Hyvinvointini hoidan ilman "apua" eli yhdistystä 

 



32. 

Kommentit ja toiveet tärkeimmistä edunvalvontakohteista 

7 vastausta7Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous Enemmän ääntä kuuluville. 

2 anonymous 

Yhdistyksellä on vahva edustaja vanhusneuvostoissa. Tiimimalli on tarpeellinen tuki 

edustavalle toiminnalle. Yhdistyksessä tulisi olla jatkossakin vaikuttavia edustajia, jotka 

tiimin tukemina voisivat ottaa vetäjien roolia ainakin kaupungin ikä- ihmisten yhteisissä 

hankkeissa. Tämä on tulevaisuudessa entistäkin tärkeämpää, koska vaikutusvaltaa on 

kasvatettava päättäjien suuntaan. 

3 anonymous 

En ole seurannut. Vanhuspalveluista keskustellaan paljon eri tiedotusvälineissä mutta 

tuntuu niin turhalta. Omat kokemukseni paikallisista terveyspalveluista eivät ole olleet 

hyviä. 

4 anonymous 

Minusta seniorit osallistuvat paikallisesti, alueellisesti ja valtakunnallisestikin 

edunvalvontaan ansiokkaasti muutaman ihmisen voimin. Tämä alue kaipaa myös uusia 

tuoreita voimia joukkoonsa. Ikä ei anna armoa, joten edunvalvontaan pitäisi saada nuoria 

senioreita, eli heti eläkeiän saavutettuaan. Kun vain saisi tarpeeksi kiinnostavuutta 

edunvalvontaan. Tämä alue vaatii koko ajan sisällön ja toimintatapojen kehittämistä 

tilanteiden ja yhteiskunnan muutoksissa. 

5 anonymous En ole seurannut edunvalvontaa 

6 anonymous Hyvinvointialueiden toiminta 

7 anonymous 

Kunnan palvelut (ilmaiset, olemme edelleenkin veronmaksajia) iän lisääntyessä tuleviin 

tarpeisiin. Kaikenlaista on jo , mutta niistä ei kerrota yleisesti. Sattumalta asioista sitten 

kuulee jostakin. 

 

  



34. Mistä saat tietoa toiminnastamme? 

Muualta, mistä? 

10 vastausta10Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous Sähköpostistani 

2 anonymous Suusta-suuhun.... 

3 anonymous Kuulemalla muilta jäseniltä 

4 anonymous Kuulen kavereilta. 

5 anonymous Sähköposti 

6 anonymous Erkonkadun tapahtumissa ja kuukausikokouksissa muilta senioreilta. 

7 anonymous Tapaamisista 

8 anonymous Muilta senioreilta 

9 anonymous kaverit kertovat 

10 anonymous Sähköposti 

 

  



36. 

Mikä tiedottamisessamme on hyvää ja mitä pitäisi parantaa? 

19 vastausta19Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous Monipuolisesti = monella kanavalla ja hyvin toimintatiedotusta näkynyt. 

2 anonymous 
Tiedottamisen taso on yhdistyksessä korkea. Kanavia on monia ja ne ovat tehokkaassa 

käytössä. 

3 anonymous Superhyvää! 

4 anonymous Tekstiviesti muistutuksena tulevasta tapahtumasta tai sähköposti 

5 anonymous Facessa voisi ilmoitella enemmän tapahtumista. 

6 anonymous Se äppi olisi hyvä. Kuka sen vaan asentaisi puhelimeeni? 

7 anonymous Se on selkeää,ja hyvää 

8 anonymous 

Olen saanut riittävästi tietoa toiminnastanne mutta kuten aiemmin jo mainitsin terveys 

on toistaiseksi hankaloittanut osallistumistani. Kyllä tämä ohitse menee ja sitten on 

enemmän mahdollisuuksia osallistua toimintaanne. 

9 anonymous 
Tiedottaminen on monikanavaista ja jokainen löytää varmasti hänelle sopivan tavan 

saada tietoa. 

10 anonymous Sovittaisiin vaikka vain kaksi tiedotuskanavaa käyttöön. 

11 anonymous Jatkuva tiedottaminen on hyvää! 

12 anonymous Tietoa esim matkoista ja retkistä hyvissä ajoin. 

13 anonymous Kaikilla ei ole facebookia 

14 anonymous 
Katson joka päivä facebookia sieltä tiedot ponnahtaa silmille ja muistuttaa. Itä savo ei 

tule. Muualle pitää mennä kattomaan varta vasten. Mm sivut. 

15 anonymous Pitäisi itse seurata enemmän 

16 anonymous Minulle riittää nykyiset 

17 anonymous 

Kokousten alussa tiedotustuokio. Itä-Savossa luettava tiedottaminen. 

Kuukausikokouksien esitelmöijät silloin kun he ovat todella asiantuntijoita sekä 

esitykseen valmistautuneita. Niitä on yleensä ollutkin. Mistä lienevät löytyneet ! 

18 anonymous Mielestäni tiedottaminen on hyvin hoidettu. Löydän helposti tarvitsemani tiedon. 

19 anonymous Liian sisäänlämpiävää 

 



37. 

Kerro muut kommentit ja toiveesi yhdistyksemme toiminnan kehittämiseksi 

17 vastausta17Vastaukset 

ID Nimi Vastaukset 

1 anonymous 
Uusien jäsenien liittyminen yhdistykseen on menestymisen avaintekijä. Näkyvyys, 

mielekäs toiminta ja muuntaumiskyky tuottaa tuloksia. 

2 anonymous 
Toiminnan sisältö erinomainen, jokaiselle löytyy jotain kiinnostavaa. Kiitos 

vastuuhenkilöille. Myös itsellä on vastuu, miten joukkoon sopeutuu. 

3 anonymous Aktiivista ja laadukasta hyvä henkistä toimintaa - jatkoon       

4 anonymous Paljon on hyvää toimintaa. Itsestä kiinni saako liikkeelle! 

5 anonymous 
Olen pääasiassa tyytyväinen. Osallistuminen oli nyt vähäisempää, kun en ollut koko 

aikaa paikkakunnalla.      

6 anonymous Yhdistyksen toiminta on monipuolista ja hyvää niille, jotka vielä jaksavat. 

7 anonymous Toiminta on ollut hyvää ja aktiivista 

8 anonymous 
Minun mielestäni on hyvin monia kiinnostavia toiminta mahdollisuuksia ja jokaiselle 

löytyy oman kunnon mukaan mahdollisuus harrastaa. 

9 anonymous Jokaiselle jotakin 

10 anonymous Kaikessa pitäisi säilyttää, "elämisen sietämätön keveys". 

11 anonymous 

Hienoa, kun vastuita pystytään nykyään jakamaan. Ei ole helppo löytää vastuunottajia, 

jos toiminnan kirjaaminen ja muu byrokratia vie paljon aikaa ja rasittaa. Liekö 

vaihtoehtoja? 

12 anonymous Ajankohtaisista asioista keskustelua, viihdettä vähemmän. 

13 anonymous Vilkas toiminta. Itsestä kaikki on kiinni. 

14 anonymous Toimintaa on kehitetty kiitettävän runsaasti ja tarjontaa on jokaiselle jotakin. 

15 anonymous 

Pyysin tutustumista vanhoille sopiviin polku-/sähköpyöriin, mutta ei järjestynyt. 

Urheiluliike olisi kyllä järkännyt, mutta ei saa kuulemma suosia liikkeitä. Miksi? Mistä 

muualta niitä pyöriä saa, kuka esittelee ellei niiden myyjät?? 

16 anonymous Erittäin toimelias ja hyvä yhdistys kokonaisuudessaan! 

17 anonymous Että uusien ihmiten kanssa voisi myös jutella 

 


